

Nye Ålesund kommune – Prosjektgruppe A8 – kart oppmåling og matrikkel – Møtenotat 4.

Møtestad: Sandøy kommune, rådhuset.

Tid: 22.06.17, kl. 10.00 – 16.30.

Møteleiar: Per Anders Aure

Til stades: Bent Leite, Sol Slinning, Kim Andre Breivik, Kjetil Grytten (gikk 15.20), Per Anders Aure, Beate Furstrand, Haldor Lillebø (gikk 13.30).

Dette var første møtet til Haldor Lillebø som representerar dei tilitsvalgte. Han fikk ein kort orientering om arbeidet i delprosjekt A8 fram til no.

Tema	Beskriving	Ansvar/utførande
Møtereferat frå møte 3, 23.05.17	Ingen merknader	
Yammer	Alle må registrere seg i Yammer. Oppdatert informasjon vil verte lagt her. Kim André foreslår at vi bruker office 360 og ikkje yammer fremover. Blir tatt opp på prosjektleiarforum 23. juni.	Alle Kim André
Mandat	Del 1 i mandatet er lik for alle delprosjekta. Del 2 i mandatet vart gått igjennom punkt for punkt. Per Anders lagar 2. utkast til mandat med bakgrunn i drøfting og notater gjort på møtet. Utkastet ble sendt til Anne Berit under møtet.	Per Anders
Framdriftsplan, vedlegg til mandat	Per Anders har utarbeidd eit forslag til framdriftsplan, denne vart gått igjennom og drøfta/endra.	Per Anders
ROS-analyse	Avventar dette, det kommer ein felles mal seinare.	
Stadnamnkonsulent	Kan bli ein lang prosess (for eksempel namnsak), tema til ROS. Sandøy tilhørarstadnamnkontoret i Trondheim, Haram, Skodje, Ørskog og Ålesund tilhørar kontoret i Bergen. Avklare dette, bør vere same konsulent/kontor for heile den nye kommunen.	Per Anders/ Knut Helge
Rette avvik mellom grunnbok og matrikkel	Kartverket vil ha dette på plass før samanslåing. Kartverket har stort press no, må vente til etter 1. januar 2018 med å få diverse rapporter.	
Like gatekoder	Kartverket anbefaler oss å vente med dette lengst muleg, dette er ein maskinell jobb.	
Lokal adresseføreskrift	Viser til referat i frå møte 28.04.17.	
Fiktive gnr.	Viser til referat i frå møte 28.04.17.	
Kriterier for endring av gatenamn	Knut Helge har utarbeidd eit forslag til kriterier for endring av gatenamn. Forslaget vart gått igjennom og drøfta.	Alle

	<p>Endringar under vekting/prioritering: Punkt 2 utgår. Forholdet bustad/næring i punk 1 er ikkje tatt omsyn til så langt.</p> <p>Alle ser igjennom dette til neste møte.</p>	
Saksgang ved endring av gatenamn	<p>Viser til referat i frå møte 23.05.17.</p> <p>Dette må delast i 2 saker, ei sak om kriterier for endring og ei om kva namn som skal endrast.</p>	
Felles gatenamnliste	<p>Knut Helge er koordinator. Alle må sende nye vedtekne namn til han fortløpande.</p> <p>Starta å gjennomgå lista med gatenamn som er like eller nesten like.</p> <p>Nødetatene (110 og 112) bør få uttale seg om gatenamnlista. Korleis vurderer dei at forleddet i gatenamnet er likt fleire stadar i den nye kommunen? Invitere Kjetil Vikås og leder for AMK på neste møte.</p> <p>Grappa har ein jobb med å samarbeide med nemndene for namn i kommunene slik at ikkje dei nye namna er like. Det bør vurderes om adm. skal være tilstede på slike møter.</p>	<p>Knut Helge</p> <p>Per Anders</p>
Forvaltningssystem – digitale kartdata (FKB) og sentral lagring	<p>Viser til referat i frå møte 23.05.17.</p> <p>Knut Helge har sendt eit innspel til delprosjektet digitalisering og IKT, Per Anders delte ut innspelet tildeltakarane i gruppa. Knut Helge orienterer på neste møte.</p>	Knut Helge
Prosjektmidlar	Viser til referat i frå møte 23.05.17.	Per Anders
Møteplan	<p>Neste møte vert i Haram, 21.08.17.</p> <p>Møte Ålesund 12.09.17. Møte Skodje 28.09.17. Møte Ørskog 30.10.17. Møte Sandøy 15.11.17. Møte Haram 07.12.17.</p> <p>Varsling sendast ut snarast.</p>	Per Anders

Sol Slinning

Referent